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VYDÁVÁ OBECNÍ Ú ŘAD HROBICE  

B řezen 2024 



DVACÁTÝ PRVNÍ ROČNÍK  

KOŠTU HROBICKÉ SLIVOVICE 
 

 Oblíbená akce „degustace 
hrobické slivovice“ se uskutečnila 
v sobotu 2. března 2024. Pořa-
datelé museli dopředu sehnat 
sponzory, nachystat sál a apa-
raturu, seřadit ceny, připravit 
soutěže, nachystat degustační 
lístky a vše potřebné, aby sčítání 
proběhlo správně a rychle. Do pá-
tku se sešlo celkem 45 vzorků. 
Epidemie covidu jsme se snad již 
zbavili, avšak již druhý rok 
Hrobičany trápí neúroda „trnek“, 
tohoto pro nás vzácného ovoce. Počet vzorků naznačoval, že všechny vzorky nejsou z poslední úrody anebo slivovice 
nepochází z trnek z našich zahrad. To nebrání tomu, aby se v sále sešla spousta koštujících, kteří „košt“ berou především 
jako společenskou zábavu se spoustou legrace a možností popovídat si se sousedy. Každé takové setkání je lepší 
než komunikace přes elektronická média. Po šestnácté hodině byly degustační 
lístky rozdány a Pavel Červenka, náš zkušený a tradiční moderátor mohl košt 
zahájit. To už „cérky“ nesly vzorek číslo jedna. Mezitím se na pódiu naléval 
další vzorek a další „cérky“ už čekaly, aby mohly začít štamprle umývat. Soutěž 
pokračovala svižně a tak mohla být po desátém vzorku vyhlášena krátká 
přestávka na občerstvení. Během koštu Pavel zašel s mikrofonem mezi koštující 
a ptal se na jejich názory a pocity. Celkem brzy byl ochutnán třicátý vzorek 
a byla vyhlášena přestávka, kde si každý mohl dopřát guláš nebo pečené 
se zelím. První část degustačních lístků byla posbírána a sčítací komise mohla 
začít pracovat. Po přestávce zbývalo ochutnat posledních patnáct vzorků plus 
dva podruhé. Na stolech se objevovaly různé pochutiny, což může ovlivňovat 
správnou chuť, ale nikdo výsledky nebere smrtelně vážně. Při sčítání výsledků 
je vidět kdo u kterého stolu seděl, jak se opisovalo. Ozývalo se „cos tam dal, jaká se ti zdá, já jsem to nestihl, co tam mám 
napsat. Zajímavé komentáře se objevovaly na degustačních lístcích: moje po guláši, nemám ráda slivovicu, slabá 
ale dobrá, uf už to nepoznám, dobrá silná v břuchu hřeje, cítit kvasnice, voní uměle, cukerín. Dokonce u jednoho 

ze vzorků byla přidělena pětka i nula, každý máme jinou 
chuť. Všechno bylo ochutnáno, body přiděleny a tak 
nastala doba pro soutěže. Organizováním a vymýšlením 
soutěží se jako každoročně ujal Jirka Řezník. Byly 
vylosovány dvě a dvě dvojice proti sobě. První soutěž byla 
v přibíjení hřebíků, postupně přibíhali k prknu a snažili se 
úkol splnit dříve jak protivníci. V další soutěži házeli trnky 
(víčka) do  nádoby, napřed levou, pak pravou, se zavá-
zanýma očima, nakonec spoutáni k sobě. Zvítězil ten, 
komu se podařilo mít víc trnek ve vlastní nádobě. Třetí 
soutěž spočívala ve shazování petek koulí přivázanou  

v  pase, která se houpala mezi nohama. 
Všichni si užili zábavy a humoru. Soutěžící 
byli odměněni tyčkou salámu a krabičkou 
hub. Následoval závěr a to bylo vyhlášení 
výsledků, samozřejmě všichni byli odměněni 
pěknými cenami. Největší odměnu by měli 
dostat pořadatelé, kteří se dokázali bezvadně 
připravit a celý večer se starat o hladký 
průběh koštu. Milí pořadatelé DĚKUJEME. 
Patří se poděkovat všem sponzorům bez, 
kterých by se nesešlo tolik cen.  
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    číslo pořadí počet 
umístění jméno vzorku při koštu bodů 

1 Zbyněk Zamazal 11 20 131 
2 Milan Červenka 22 31 130 
3 Jolana Červenková 21 30 128 
4 Eda Kučera 37 1 128 

5-6 Mira Nedbálek 17 26 125 
5-6 Pavel Krampla 19 28 125 
7 Laďa Bursa 44 8 123 
8 František Gajdošík 14 23 121 

9-10 Jitka Gajdošíková 7 16 120 
9-10 Pavel Červenka 23 32 120 
11-13 Pěstitelská pálenice 43 7 119 
11-13 Jiří Řezník 8 17 119 
11-13 Zdeněk Vinklárek 20 29 119 
14-15 Zdenka Slováčková 9 18 117 
14-15 Josef Bednařík 29 38 117 

16 Eda Maršálek 30 39 116 
17-18 Lucie Zamazalová 10 19 115 
17-18 František Mikel 36 45 115 

19 Martin Kovář 5 14 113 
20 Rosťa Červenka 26 35 112 

21-22 Martin Častulík 12 21 111 
21-22 Pavel Divila 33 42 111 

23 SDH Hrobice 1 10 109 
24 Olda Hanák 24 33 108 

25-28 Vendulka Hanáčková 3 12 106 
25-28 Radek Gajdošík 16 25 106 
25-28 Mirka Krejčí 18 27 106 
25-28 Libor Vinklárek 25 34 106 

29 Dan Jurčík 40 4 105 
30-31 Bohuslav Tomšů 13 22 102 
30-31 Květa Minaříková 27 36 102 

32 Jana Kučerová 38 2 100 
33 Luboš Kopečný 4 13 98 
34 Tomáš Zedníček 42 6 97 
35 Vladan Krmášek 15 24 95 
36 František Kuchař 31 40 94 

37-38 Lenka Zedníčková 41 5 91 
37-38 Věrka Trunkátová 35 44 91 

39 Anička Jakubová 39 3 90 
40 Demele Jan 45 9 89 
41 Kuba Staněk 6 15 82 
42 Jarda Šimeček 34 43 81 
43 Růžena Hubáčková 28 37 79 
44 Štěpán Hanáček 2 11 77 
45 SDH Březová 32 41 73 

vzorky mimo hlavní pořadí     
5 slévky   47 127 
1 Znovu 10 – SDH Hrobice   46 133 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

nejvíc chutnalo: Věrka Trunkátová – přidělila celkem 179 bodů       celkem přiděleno: 4822 bodů 
průměr přidělovaných bodů: 3.24        pořadí na 3. a 4. místě rozhodl větší počet přidělených bodů 5 
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OBEC HROBICE, město Vizovice, město Slušovice, SDH Hrobice, MS Březina, ZO ČZS, Remoop, Mamian, Franc-
koberce, Petra a Štěpán Hanáčkovi, Staňka a Luboš Kopeční, Kamil a Andrea Červenkovi, Mirka Krejčí, Ondra 

Staněk, Radek Gajdošík, Mirek Sojka, Řezníkovi Jura a Markéta, Pavel Krampla, Matůšů - HYGE Trnava, 
Marie a Martin Častulíkovi, Mazaná vinotéka - Slušovice, Gajdošíkovi Jitka a Fera, Šimečkovi Monika a Jarda 

 

SPONZOŘI DEGUSTACE HROBICKÉ SLIVOVICE 2024  

V Š E M  S P O N Z O R Ů M  D Ě K U J E M E  Z A  K R Á S N É  C E N Y .  

 



KONČINY PO TŘICÁTÉ 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Obnovená tradice končin, které oznamují začátek půstu před velikonočními svátky, oslavila na Hrobicích již třicátý 
ročník. Za udržováním této tradice stojí především aktivita našich hasičů, jejich příznivců a obecního úřadu. Dodržování 
půstu se v dnešní době už často neděje, ale tradice s voděním medvěda si mnozí spojujeme, že končí zima a blíží se 
velikonoce. V letošním roce připadly končiny na 10. února. Po osmé hodině ranní se začali hasiči a muzikanti scházet 

ve zbrojnici. Chvíli trvalo, než se maškary oblekly 
a  nalíčily, muzikanti mezitím zahráli před zbrojnicí 
několik písniček. Kolem deváté hodiny vyrazila 
skupina osmnácti masek v doprovodu sedmi 
muzikantů z Trnkovjanky. Trasa se nemění, a tak 
průvod vyrazil směrem na Skalka a navštívili jsme 
poprvé i naše nové spoluobčany rodinu Kupcovu.  
Počasí přálo, a tak obchůzka úspěšně pokračovala 
po celý den. Navštěvují dům od domu, kde se objeví 
domácí, předají mu pozvánku na večerní zábavu 
a jsou odměnění štamprlkou a finančním darem. 
Mnohde se objeví koblihy, chuťovky, klobásky, 
a  to  všichni uvítají, vždyť obejít Hrobice trvá 
až do pozdního odpoledne. To už je v hospodě čekal 

guláš a honem domů, vždyť se blížila večerní zábava. Už v pátek večer hasiči připravili sál a seřadili bohatou tombolu. 
Pozvání na sobotní večer přijala, již po několikáté, skupina ID BAND, (Ivan a Dana). Rezervace míst v sále platily pouze 
do dvacáté hodiny a tak se sál naplnil do začátku zábavy, alespoň se návštěvníci netrousili celý večer. Dobrá nálada 
a kvalitní muzika rozproudila tanečníky hned od začátku. Za muzikanty se skrývala bohatá a kvalitní tombola, prodat 
lístky nebyl problém. Tah tomboly byl nadvakrát, aby při té spoustě cen netrvala přestávka příliš dlouho. Vydařená 
zábava pokračovala až do pozd-
ních nočních hodin. Musíme 
poděkovat všem sponzorům, 
pořadatelům a našim spoluob-
čanům za jejich příspěvky 
a podporu místnímu sboru, které 
umožňují pořádání této tradice 
a financovat činnost sboru, mezi 
které patří pobyty našich 
žákovských družstev na Revice, 
Rusavě a účast na pohárových 
soutěžích…. Děkujeme.  
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SPONZOŘI TOMBOLY HROBICKÉ KON ČINOVÉ ZÁBAVY  
 

Obec Hrobice, H + M – stavební firma, Cukrárna Zedníček, Zimmermann – spojovacÍ materiál,  
Kovovýroba - Jaroslav Červenka, Jan Demele, REMOOP – kovovýroba, MCF Slušovice,  

TRINITY BANK a.s., Obec Veselá, EMO – kovovýroba, Úklidová firma - Ivana Kovaříková, Sanytrák,  
Jan Večeřa – kovovýroba, Fagus a.s., Pizzerie Vito, Valentovi – Plombička s.r.o., KV Elektro s.r.o., Czech 

Devices s.r.o., Jaromír Sojka, Montitech s.r.o., AGC Fenestra – Salaš, Květinářství l. Mahďáková,  
Myslivci, Elkoplast Slušovice s.r.o., Cukrárna u Šarmanů, CANADIANA-WHIRPOOLS, spol. s r.o.,  

Agro – dřevo s.r.o., SPOREA s.r.o., STK Vizovice, Nirvana Systém, Zahrady Lukša,  
Jiří Mikeska - servis zahradní techniky, Věra Trunkátová – cukrářka, Umělecký kovář Tadeáš Trunkát,  

So group s.r.o., František Gajdošík, Členové  SDH  Hrobice 
 

VŠEM SPONZORŮM SRDEČNĚ DĚKUJEME ☺ 
 



ZPRÁVIČKY Z MATEŘSKÉ ŠKOLY 
 
V novém roce 2024 jsme se opět sešli ve velkém počtu tradičně 

u vzdělávacího tématu Tři králové. Děti měly možnost vyslechnout si příběh 
o Betlému, naučit se písničky a básničky, vyrobit si tříkrálovou korunu 
a vyzkoušet si nanečisto roli Baltazara, Melichara a Kašpara. 
 
 

Letošní zima spíše připomínala jaro. S dětmi jsme denně vyhlížely sníh, 
ovšem v lednu jsme se nedočkali. Proto zimní olympiáda letos byla spíše jen 
nanečisto, kdy si děti vyzkoušely zimní sporty ve třídě. Také se seznámily 
se symboly: olympijské kruhy, vlajka, olympijský oheň, s jednotlivými 
disciplínami, které do zimních her neodmyslitelně patří. Mezi nejoblíbenější sport 
letos patřilo bruslení na igelitových sáčcích, některá děvčata vyzkoušela 
i krasobruslení, chlapci na oplátku hokej. V pátek se konala Olympiáda, kdy děti 
plnily jednotlivé disciplíny. Odměnou jim byla papírová medaile a sladkost. 
Sportovce jsme ztvárnili pomocí různých výtvarných technik. Týden se velmi 
vydařil a těšíme se opět za rok. 

 
 
 

Masopustní týden se nese každoročně v MŠ v duchu 
barevného týdne. Děti i paní učitelky se každý den oblékli 
do jiné barvy. V pondělí to bylo do černo bílého oblečení. 
Celý den jsme věnovali protikladům, hledání rozdílů, 
netradičnímu cvičení „potmě“. Malovali jsme bílou barvou 
na černý papír, také solí rozpuštěnou ve vodě.  

Úterý patřilo zelené barvě. Zelená barva vyvolává 
pocit harmonie a klidu. Celý den jsme situovali 

do klidových činností, zejména relaxace, masáží a odpo-
činku. Děti vytvořily společnými silami zeleninový salát, 
který potom ochutnávaly a poznávaly o jakou zeleninu 
se jedná. Hudební hádanky a společný zpěv písně Travička 
zelená příjemně ukončily celé dopoledne. 

Středa byla věnována žluté barvě. A protože máme 
žlutá trička se znaky našich tříd, byla možnost je obléknout 
a vyrazit na dopoledne do zábavního parku Galaxie. 
Zábavní park pro děti je ve Zlíně, najdeme v něm mnoho 
prolézaček, trampolín, skluzavek, dětský koutek s kuli-
čkami a další. Děti zde mají možnost rozvíjet hrubou 
motoriku a dosyta se vyřádit. Všechny děti byly spokojené 
a usmívaly se jak sluníčka.  

Ve čtvrtek přišla na řadu červená barva. Na úvod dne si děti poslechly popletenou pohádku o Červené Karkulce, 
vymýšlely a hledaly, co by Karkulka mohla dát jako dárek pro babičku v červené barvě. Každé dítě vyrobilo červené 

jablíčko, které potom dalo svému kamarádovi, děti 
vyjádřily pocity a emoce, proč si vybraly zrovna toho 
kamaráda.  

A přišel pátek, kdy byl pro děti připraven tradiční 
karneval. Začal v dopoledních hodinách představením 
všech masek a průvodem. Následovaly soutěže, hry 
a nechyběla ani společná diskotéka. Děkujeme rodičům 
za občerstvení pro děti, které bylo pěkným zpestřením 
tohoto dne. 
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V měsíci lednu a únoru děti z 2. třídy, které 1. září nastoupí 

do  základní školy Slušovice, navštívily školu v rámci pořádané 
„Školičky“. Letos nám odchází 17 dětí, z toho 12 dětí do ZŠ Slušovice. 
Děti mají možnost poznat prostředí školy, seznámit se s učiteli 
a vyzkoušet si nanečisto vyučování. Děti čeká ještě jedna návštěva 
v měsíci březnu a poté již zápis do 1. třídy.  
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Zima se s námi pomalu loučí a nyní nás čeká příprava na jarní svátky, 

Velikonoce. S dětmi budeme zdobit kraslice, vyrábět velikonoční květináče, do kterých 
si děti zasadí osení. První jarní den vyneseme Morénu na školní zahradu a tím 
definitivně zaženeme zimu.   
 

Tímto všem přejeme krásné a slunné jarní dny, hodně zdraví a optimismu 
a příjemné prožití velikonočních svátků. 

 
 

Mgr. Lenka Kaulincová 
ředitelka MŠ 
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MAŠKARNÍ BÁL 

 

Sobota třináctého ledna byla na Hrobicích 
vyhrazena našim nejmenším. Uskutečnil se ma-
škarní bál v sále místního pohostinství. Sešla se 
spousta masek v doprovodu rodičů, které zde 
přivítala klaunka Olinka. Klaunka Olinka je 
ze  skupiny Femily - zdravotní klauni a nebyla 
na Hrobicích poprvé, takže všichni věděli, že o ve-
selou zábavu bude postaráno. Hned zpočátku 
si Olinka všimla zajímavé masky jednoho 
z dospělých návštěvníků, velký černý knír, zelené 
tričko a šiltovka, doplněné slušivými modrými 

monterkami (Leoš Červenka). Olinka ho pojmenovala 
Luigi a vyzvala ho ke spolupráci jako svého pomocníka. 
Olinka viděla, že se nestydí a rád se zapojuje do zábavy, 
tak spolupráce trvala po celý program. Hry, soutěže 
a písničky bavily děti po celé odpoledne a zapojit se 
museli i rodiče a tancovat se svými ratolestmi. Na závěr 
odpoledne došlo na vyhlášení nejlepších masek a byla 
udělena i speciální cena, kterou obdržel Luigi, láhev 
vína. Maškarní bál se vydařil a nezbývá než poděkovat 
členkám kulturní komise a všem co jim pomáhali. 
Děkujeme. Budeme se těšit na další setkání na dětském 
dni na Dubíčku.  
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POHLED DO HISTORIE NAŠÍ OBCE 
 
 
 

str.88 
Mateřská škola v Hrobicích 
 

Jednotřídní školka v Hrobicích byla založena k 1. září 1964 v přízemí budovy MNV. V místech dnešního NV. 
Kanceláře MNV a JZD byly v poschodí budovy. Kromě toho měla budova ještě 3 byty. Provozovatelem školky byl 
MNV. Školka měla stav 17 dětí ve věku od 2 do 6 let. Školka měla malou učebnu, lehárnu a přilehlou kuchyni, kde vařila 
Anežka Bednaříková z Hrobic. Vybavení školky bylo posbíráno z různých školek v okrese a dětského domova 
na Pasekách. Pomůcek a hraček bylo málo, tak si je dětí přinášely z domu. Školka byla v přízemí 2 roky. Po instalaci 
ústředního topení dostala školka k dispozici celou etáž v 1 poschodí, které již plně vyhovovalo provozu školky. V přízemí 
budovy byl pak MNV a dva byty. První učitelkou školky byla B. Záveská z Otrokovic. První ředitelkou byla jmenována 
Iva Patáková z Gottwaldova a učitelkou pak Dagmar Nedělová z Fryštáku. Školnicí byla Milada Malíková. V letech 
1967-68-69 byla ředitelkou I. Patáková provdaná Bérková. Učitelkou místo D. Nedělové byla Věra Zbranková 
z Gottwaldova. Kuchařkou byla Štěpánka Čuříková a školnicí Milada Malíková z Hrobic. Stav dětí se pohyboval 
kolem 24. 
 
 

Rok 1969 - 70 
 

Ředitelkou byla Iva Bérková, učitelkou Věra Velecká. V. Zbranková odjela na studijní cestu do Anglie. Kuchařkou 
Vladimíra Holíková a školnicí M. Malíková. 

 
str. 89 

 
Během roku vystřídala ředitelku Bérkovou Marta Franclová z Gottwaldova a V. Veleckou Odstrčilová – důchodkyně. 
 
Rok 1970 - 71 
Ředitelkou - M. Franclová 
učitelka - Miroslava Jelínková 
kuchařka - Vl. Holíková 
školnice - M. Malíková 
Školka trpěla nedostatkem vody, která se ze studny ztrácela. Vodu dovážela do studny cisterna z Gottwaldova. 
 
Rok 1971 - 72 
ředitelka - A. Vincentová z Gottwaldova 
učitelka - M. Franclová z Gottwaldova 
kuchařka - Jelínková z Gottwaldova 
školnice - Hana Jeřábková z Hrobic 
Školka je nově vybavena pomůckami a začíná se budovat dětské hřiště. Školka se aktivně podílí na veřejných 
vystoupeních MDŽ a SNP a jiné. 
 
Rok 1972 - 3 
ředitelka - A. Vincentová 
učitelka - Růžena Bednaříková z Ostraty 
kuchařka - Jeřábková Hana 
školnice - Petříková Marie 
Stav dětí 27 z toho 11 z Ostraty 
 
Rok 1973 - 74 
ředitelka - A. Vincentová 
učitelka - R. Bednaříková 
kuchařka - V. Holíková 
školnice - H. Jeřábková 
Stav dětí 26 z toho 12 z Ostraty. Vystoupení dětí na vítání občánků. 
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str. 90 
 
Rok 1974 - 75 
ředitelka - H. Vincentová 
učitelka - Hana Hlavsová 
kuchařka - V. Holíková 
školnice - Jindřiška Gajdošíková 
V tomto roce proběhla spartakiáda. Učitelka H. Hlavsová nacvičila skladbu rodiče s dětmi, skladbu Jany Berdychové 
„Na sluníčku“. Vystupovalo se veřejně ve Slušovicích a na okresní spartakiádě v Gottwaldově na stadionu u lázní. 
 
Rok 1975 - 76 
ředitelka - Vincentová 
učitelka - Hlavsová  provdaná Slováčková 
kuchařka - Holíková 
školnice - Gajdošíková 
Stav dětí ve školce je 24. SRPŠ pomáhá budovat dětské hřiště - úraz M. Křena. Velmi zdařilé vystoupení dětí na sjezdu 
rodáků na výletišti Dubíček. 
 
Rok 1976 - 77 
ředitelka - Vincentová 
učitelka - Slováčková 
kuchařka - Holíková 
školnice - Gajdošíková 
Pro nedostatek dětí dovážejí se z Velikové. Ostrata má svoji školku. Z Velikové je prodloužena linka ČSAD. Předsedkyně 
SRPŠ Vlasta Křenová. Lyžařské závody o ceny - Dětský den - Dubíček. Stav dětí je 21. 
 

str. 91 
 
Rok 1977 - 78 
ředitelka - Vinklárková Vlasta 
učitelka - Smejkalová Marie 
kuchařka - Holíková 
školnice - Gajdošíková 
Stav dětí 28 - děti se dováží i z Velikovy. 
 
Rok 1978 - 79 
ředitelka - Vinklárková později Smejkalová 
učitelka - Žitniková ze Hvozdné 
kuchařka - Holíková 
školnice - Gajdošíková 
Stav dětí je 29 
 
Rok 1979 - 80 
ředitelka - Smejkalová Marie 
učitelka - Žitniková 
kuchařka - Holíková 
školnice - Gajdošíková 
Naposledy jsou dováženy děti z Velíkové. Celkový stav dětí je 30. Tak skončila jedna etapa školky v budově MNV. Příští 
rok, přesně po 90 letech existence školy, bude místní škola adaptována na dvojtřídní mateřskou školku pro 60 dětí 
z Hrobic, Slušovic a okolí. Změní nebo rozšíří se personál a nastane nová etapa naší školky. 
Na konci stránky je razítko: Místní národní výbor 763 15 Slušovice okres Gottwaldov a následuje nečitelný podpis. 
V kronice následuje až strana 93 
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„Obec Hrobice – KRONIKA – osada Nové Dvory" (strany 88 až 91), Přepis těchto stránek je doslovný. 
V příštím zpravodaji budu ve výpisech z kroniky pokračovat - Zdeněk Kužela 

 



 

 
 

 
 
 

 
 
 

 
 
 
 

 
 
 

 
 
 

 

PROVOZ SBĚRNÉHO MÍSTA NA BIOODPAD 
 

STŘEDA: 15 – 17 hodin 
 

SOBOTA: 13 – 14 hodin 
 

Plocha vedle kontejneru na bioodpad slouží 
k uložení větví, které budou poté poštěpkovány. 

 
Prosíme občany, aby na tuto plochu neodkládali 
listí, suchou trávu a podobně. Tato zelená hmota, 

patří do kontejneru vedle ! 
 

Do kontejneru nedávejte dřevo, palety, 
kámen a jiné předměty ! 

 
Děkujeme 

 
 

KONEC PLECHOVÝCH POPELNIC 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Technické služby Zlínsko oznamují, že s účinností od 1.7.2024 
dojde k ukončení výsypů kovových nádob na komunální odpad.  

Jedná se především o nádoby na SKO o objemu 110 l,  
případně jiných kovových, nestandardních  

nebo upravovaných nádob. 
 

 
 
 
 

 
Na tuto skutečnost jsem byl upozorněn občany, že pak 

se několik dní šíří z kanalizace nesnesitelný zápach, dokud to velký 
déšť nepropláchne. Uvědomte si, že chceme, abychom měli kolem 
sebe čisté prostředí, ale tak to nedokážeme. Važme si toho, že v naší 
obci není žádná firma, která by znečišťovala ovzduší resp. odpadní 
vody. My starší si moc dobře pamatujeme zápach ještě z doby, 
kdy „fungovalo BIO“! Kvalita vypouštěných odpadních vod z obce 
se měří 4x do roka a buďme rádi, že hodnoty znečištění máme trvale 
podlimitní. Prozatím nemáme (vlastní ČOV nebo napojení na ČOV 
Slušovice) a každá rodina tím ušetří ročně tisíce korun, protože 
neplatíme stočné. Pozn.: 1x za dva roky si nechávám vyvézt septik 
a za 6m3 zaplatím cca 3.000 Kč, což je určitě mnohem méně, než bych 
musel zaplatit za stočné.    Buďme prosím k sobě ohleduplní. 

 

Ing. František Gajdošík, starosta 
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INFORMACE  OBECNÍHO  Ú ŘADU  

UPOZORNĚNÍ Žádáme občany, aby nevyčerpávali obsah svých septiků, 
jímek na vyvážení, resp. čističek, do obecní kanalizace !! 

 



 
 
 

 

SCHVÁLENÝ ROZPOČET OBCE HROBICE NA ROK 2024 
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INFORMACE  OBECNÍHO  Ú ŘADU  

 Rozpočtové příjmy  

1111 Příjem z daně z příjmů FO placené plátci 1 500 000,00  

1112 Příjem z daně z příjmů FO placené 
poplatníky 

104 720,00  

1113 Př.z DPFO vybírané srážkou podle 
zvlášt.sazby daně 

278 256,00  

1121 Příjem z daně z příjmů právnických osob 2 288 880,00  

1122 Př.z DPPO v případech, kdy poplat. je 
obec, s výj. 

60 465,00  

1211 Příjem z daně z přidané hodnoty 4 479 024,00  

1341 Příjem z poplatku ze psů 7 000,00  

1345 Př.z poplatku za obecní systém 
odpad.hosp.a příj.z 

220 000,00  

1361 Příjem ze správních poplatků 3 000,00  

1381 Př.z daně z hazard.her s výj.dílčí daně z 
tech.her 

65 000,00  

1511 Příjem z daně z nemovitých věcí 1 150 000,00  

2111 Př.z poskytov. služeb, 
výrobků,prací,výkonů a práv 

249 640,00  

2131 Příjem z pronájmu nebo pachtu pozemků 342 000,00  

2132 Příjem z pronájmu nebo pachtu ost. 
nemov.věcí a JČ 

278 984,00  

2226 Příjem z finančního vypořádání mezi 
obcemi a DSO 

156 507,29  

2324 Přijaté neinvestiční příspěvky a náhrady 85 000,00  

4111 Neinvestiční přijaté transf.z 
všeob.pokl.správy SR 

40 000,00  

4112 Neinv.př.transfery ze SR v rámci 
souhr.dot.vztahu 

383 700,00  

4116 Ostatní neinv.přijaté transfery ze st. 
rozpočtu 

281 430,60  

Rozpočtové příjmy celkem 11 973 606,89  

 

 Rozpočtové výdaje  

1014 Ozdrav.hosp.zvířat,pol.a spec.plod.a 
zvl.vet.péče 

15 000,00  

1019 Ostatní zemědělská a potravinářská 
činnost a rozvo 

5 000,00  

1032 Podpora ostatních produkčních činností 150 000,00  

1039 Ostatní záležitosti lesního hospodářství 5 000,00  

2212 Silnice 1 655 000,00  

2219 Ostatní záležitosti pozemních komunikací 1 750 000,00  

2292 Dopr. obsl. veřejnými službami - linková 46 000,00  

2310 Pitná voda 1 000,00  

2321 Odvádění a čištění odpadn. vod a 
nakládání s kaly 

35 000,00  

3111 Mateřské školy 1 357 000,00  

3314 Činnosti knihovnické 46 000,00  

3322 Zachování a obnova kulturních památek 5 000,00  

3326 Poříz.,zach.a obnova hodnot MK, nár. a 
hist.pověd. 

32 000,00  

3341 Rozhlas a televize 1 000,00  

3349 Ostatní záležitosti sdělovacích prostředků 50 000,00  

3392 Zájmová činnost v kultuře 2 534 000,00  

3399 Ostatní záležitosti kultury,církví a 
sděl.prostř. 

615 000,00  

3412 Sportovní zařízení ve vlastnictví obce 20 000,00  

3522 Ostatní nemocnice 10 000,00  

3612 Bytové hospodářství 299 000,00  

3613 Nebytové hospodářství 5 000,00  

3631 Veřejné osvětlení 90 000,00  

3636 Územní rozvoj 36 916,00  

3639 Komunální služby a územní rozvoj jinde 
nezařazené 

2 060 000,00  

3721 Sběr a svoz nebezpečných odpadů 30 000,00  

3722 Sběr a svoz komunálních odpadů 350 000,00  

3723 Sběr a svoz ost. odpadů jiných než nebez. a 
komun. 

70 000,00  

3726 Využívání a zneškodňování ostat. odpadů 35 000,00  

3745 Péče o vzhled obcí a veřejnou zeleň 433 000,00  

4357 Domovy pro osoby se zdr. post. a domovy 
se zvl.rež 

60 000,00  

4371 Raná péče a soc.aktivizační sl.pro rodiny s 
dětmi 

10 000,00  

5213 Krizová opatření 50 000,00  

5512 Požární ochrana - dobrovolná část 206 000,00  

6112 Zastupitelstva obcí 1 400 000,00  

6113 Zastupitelstva krajů 40 000,00  

6117 Volby do Evropského parlamentu 40 000,00  

6171 Činnost místní správy 1 160 000,00  

6310 Obecné příjmy a výdaje z fin. operací 5 000,00  

6320 Pojištění funkčně nespecifikované 35 000,00  

6399 Ostatní finanční operace 40 000,00  

6402 Finanční vypořádání 8 534,70  

6409 Ostatní činnosti jinde nezařazené 32 800,00  

Rozpočtové výdaje celkem 14 828 250,70  

 

 Financování  

8115 Změny stavu krátkodobých prostředků na 
bank.účtech 

2 854 643,81  

Financování celkem 2 854 643,81  

 
Rekapitulace  

Třída 1 - Daňové příjmy 10 156 345,00  

Třída 2 - Nedaňové příjmy 1 112 131,29  

Třída 3 - Kapitálové příjmy  

Třída 4 - Přijaté transfery 705 130,60  

 Třída 5 - Běžné výdaje 7 878 250,70  

Třída 6 - Kapitálové výdaje 6 950 000,00  

 Třída 8 - Financování 2 854 643,81  

 



 

 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 

14 

ZE  ZÁPISŮ  ZASEDÁNÍ  ZASTUPITELSTVA  OBCE  
 
 

1/2024 - 21.2.2024  
 

K bodu 1 - Starosta obce seznámil přítomné s žádostmi o finanční příspěvky z rozpočtu obce Hrobice. 
ZO projednalo seznam přijatých žádostí o individuální finanční dotace a finanční dary z rozpočtu obce Hrobice na rok 2024 
a následně schválení veřejnoprávních smluv ke schváleným finančním dotacím nebo darovacích smluv. Finanční dotace, dary, 
budou zakomponovány do návrhu rozpočtu obce pro rok 2024. 
Usnesení č. 1/1/2024 - ZO schválilo (9 členů ZO pro) předložené návrhy žádostí o finanční příspěvky z rozpočtu obce Hrobice. 
 

K bodu 2 - Starosta obce předložil zastupitelům vypracovaný znalecký posudek od pana Minaříka na ocenění nemovitosti 
parcelní číslo 387 rodinný dům č.p. 30 v Hrobicích. 
Rodinný dům - bez nebytových prostor č.p. 30 součást pozemku p.č. 387 včetně pozemku p.č. 387 a ostatních staveb, Vedlejší 
stavba – stodola s garáží na pozemku p.č. 387, Vedlejší stavba – kovárna na pozemku p.č. 387, Zahradní sklep na pozemku 
p.č. 387 v k.ú. Hrobice na Moravě. Hodnota nemovitosti byla dle znaleckého posudku stanovena na cenu obvyklou 1.900.000 Kč. 
Záměr koupi nemovitosti bylo řešeno na minulém ZO usnesení č. 10/5/2023. 
Pan zastupitel Pavel Červenka, vznesl dotaz, zda by obec neměla vstoupit do jednání s majitelem o snížení ceny. Nemovitost 
se nachází u frekventované cesty, mezi dvěma ulicemi a samotný dům není vhodný k bydlení a bude muset být provedena 
demolice objektu. Pan zastupitel Pavel Krampla navrhl vyčíslit cenu demolice, kterou bude muset obec vynaložit a pak o tuto část 
snížit kupní cenu. 
Usnesení č. 2/1/2024 - ZO schválilo (7 členů ZO pro) koupi nemovitosti parcelní číslo 387 rodinný dům č.p. 30 v Hrobicích 
dle znaleckého posudku, tedy za cenu 1.900.000Kč. 
(1 člen ZO byl proti - Pavel Krampla, 1 člen se zdržel hlasování - Pavel Červenka) 
 

K bodu 3 - Starosta obce seznámil přítomné s návrhem rozpočtu na rok 2024, který byl řádně vyvěšený. Přečetl a objasnil 
rozpočtové příjmy a výdaje.  
Usnesení č. 3/1/2024 - ZO schválilo (9 členů ZO pro) schodkový rozpočet na rok 2024 krytý příjmy z minulých let. (viz. příloha) 
 

K bodu 4 - Starosta obce seznámil zastupitele se situací v uličce od bývalého Gargulákového po hlavní cestu. Místní komunikace 
v této uličce se začala v určitých místech propadat, na komunikaci jsou velké výtluky. Navrhl nechat celou uličku opravit, včetně 
výstavby obrubníků, vrstvy podkladového materiálu a na závěr asfaltový povrch. Již oslovil tři firmy na cenovou nabídku. 
Paní Macíková vznesla požadavek, aby k její bráně, která vede na její pozemek, který přiléhá se zmiňovanou komunikací, 
byl zanechaný příjezd, aniž by se zvedla úroveň komunikace. Pan starosta zmínil, že vždy pokud je z komunikace vjezd na další 
pozemek, je položen nájezdový obrubník, aby nebylo bráněno vjezdu. 
Zastupitelé se dohodli, že počkají na cenové nabídky dalších firem a na příštím ZO bude schválena firma pro realizaci.   
Dále projednali, že bude v letošním roce potřeba opravit celou obec metodou turbo. Po zimě se objevilo mnoho výtluků v místních 
uličkách a cestou na Březovou. Opět budou osloveny firmy pro cenovou nabídku. Bude se schvalovat na příštím ZO. ZO vzalo 
na vědomí. 
 

K bodu 5 
b) - Starosta seznámil zastupitele s nabídkou firmy Natura verde holding s.r.o., Praha, která před koncem roku 2023 oslovila obec 
s nabídkou vypracování projektu v rámci programu Národní plán obnovy - Podpora obnovy přirozených funkcí krajiny - výsadby 
ovocných stromů a čerpání dotací z Evropských fondů na tuto realizaci. Celková dotace na projekt činí 92%, tedy obec 
by financovala částku 10.881,53 Kč. Firma by realizovala hloubení jámy pro strom, koupě stromů a samotné osazení, oplocenky 
proti okusu zvěří a jistící kůly ke stromkům, zasazení stromu, 3ks vyvazovacích kůlů délky 250cm a průměru 7cm, 3ks příčních 
kůlů, svařované pozinkované lesnické pletivo výšky 150cm, hnojivo, nátěr proti korní spále, mulčovací kůru, dopravu na místo 
určení, výchovný řez koruny a následnou péči 1 rok po výsadbě. Příjemce dotace zajistí povinnou péči po dobu 3 let. Jednalo 
by se o výsadbu 21 stromů (třešeň ptačí, hrušeň obecná) na parcele č. 734, 733/1. Tuto parcelu má v pronájmu od obce Hrobice 
pan Martin Smetana. Zastupitelé se dohodli, pro realizaci tohoto projektu. Vzhledem k tomu bude upravena nájemní smlouva mezi 
obcí Hrobice a panem M. Smetanou, kdy budou odebrány pozemky p.č. 734, 733/1 z nájemní smlouvy. 
S firmou Natura verde holding s.r.o., Praha bude uzavřena veřejnoprávní smlouva a projekt bude realizován jen v případě, že bude 
schválena dotace na projekt. 
Pan Krampla by byl rád, že v případě, že by se něco podobného řešilo v budoucnu, aby obec oslovila regionální firmy a tím 
je podpořila. 
Usnesení č. 4/1/2024 - ZO schválilo (8 členů pro, 1 člen se zdržel - F. Gajdošík) realizaci programu Národní plán obnovy – 
Podpora obnovy přirozených funkcí krajiny. Tím výpověď nájemní smlouvy panu Smetanovi o p.č. 734, 733/1. 
 

d) - Starosta informoval zastupitele se špatným stavem plynového kotle v obecním bytovém domě „Okál“. Tento kotel je zde 
od roku 1995 a již přestává sloužit. Koupě a instalace nového kotle se řešila zhruba před dvěma lety na ZO, ale vzhledem k tomu, 
že kotel dále fungoval, realizace se odložila. Předpokládaná cena činí cca 80.000 Kč včetně vyvložkování komínu. 
ZO schválilo (9 členů pro) koupi a instalaci plynového kotle v letošním roce do bytového domu „Okál“. 
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ZE  ZÁPISŮ  ZASEDÁNÍ  ZASTUPITELSTVA  OBCE  
 
e) - Starosta obce informoval se stavem parkoviště před „Dětským hřištěm na Dubíčku“ a před Domovem na Dubíčku. Plocha 
je hodně blátivá, je tady vytáháno bláto z lesní cesty. Až bude sucho, tak se ukáže, jestli bude nutné bahno seškrábnout, ale určitě 
bude potřeba doplnit novým makadamem frakce 16/32. 
ZO vzalo na vědomí. 
 

f) - Starosta informoval zastupitele, že v letošním roce uplyne 30 let od postavení místní kaple Panny Marie Sedmibolestné. Toto 
zmiňoval již na minulém zastupitelstvu pan zastupitel Z. Kužela, že by bylo vhodné udělat oslavy se mší svatou. Starosta navrhl 
termín 15.9.2024, hudební doprovod kapelu Trnkovjanka a menší občerstvení. Průběh oslav se bude řešit v průběhu roku. 
ZO vzalo na vědomí. 
 

g) - Pan Pavel Červenka seznámil zastupitele s výsledkem kontrolního výboru, kde poukazuje na zápis č.7/2022 bod 4, 
kde se uvádí, E. Krmášková upozornila na málo osvětlenou boční uličku pod zastávkou a žádala o přidání veřejného osvětlení. 
Pan Z. Kužela odpověděl, že světlo s čidlem je již zakoupené a nyní se řeší s majitelem č.p.72., kde bude umístěno na jeho 
nemovitosti. 
V zápise č.2/2023, bod f) se uvádí, E. Krmášková zmínila, aby obec zakoupila videoprojektor s příslušenstvím na různé přednášky 
a jednání. Starosta měl prověřit možnosti a nabídky. 
 

Kontrolní výbor znovu upozornil starostu obce na povinnost vyhotovit zápis ze zasedání obecního zastupitelstva do 10 dnů, 
nestalo se tak při zápisu 4/2023 z 11.9.2023. Kontrolní výbor žádá starostu o dodržení lhůty na vypracování zápisu. 
 

Kontrolní výbor provedl kontrolu přijatých usnesení a zjistil, že ustanovení jsou průběžně plněna. 
 

Zápis ze zasedání kontrolního výboru bude přílohou zápisu. ZO vzalo na vědomí. 
 

h) - Na zastupitelstvu vystoupila paní I. Macíková, přečetla svou stížnost (celé znění na návrh p. Kužely bude přílohou tohoto 
zápisu ), kde uvádí , že nebylo dodrženo rozhodnutí z roku 2011, kde je uvedeno cituji „V roce 2011 bylo vydáno rozhodnutí, které 
upravuje a omezuje veřejný přístup na komunikaci p.č. 393/2 v k.ú. Hrobice umístěním dopravní značky B13 „zákaz vjezdu 
vozidel, jejichž okamžitá hmotnost přesahuje vyznačenou mez (3,5t) „s dodatkovou tabulkou E12, „komunikace se v zimě 
neudržuje“, a to na dobu neurčitou. 
Dále ve stížnosti uvádí, že i v roce 2017 žádala starostu o umístění této dopravní značky a dodržování rozhodnutí. Pan starosta 
ji odpověděl, že dopravní značka bude umístěna na jaře. Doposud se tak nestalo. 
Dále ve stížnosti uvádí, že pozemky v jejím vlastnictví nebyly na základě žádosti začleněny do územního plánu, přestože k nim 
vede příjezdová komunikace a pozemky panu Markovi, starosty a dalších zastupitelů byly zahrnuty do územního plánu. 
Paní Macíková žádá: 

- o umístění dopravních značek (viz výše popsané) 
- o odstranění kamene na obecním pozemku za Markovým domem, kvůli lepší sjízdnosti komunikace 
- abychom jí nezasahovali do vegetace, neprováděla se zimní údržba a solení na pozemku p.č. 393/2 
- o kontrolu vyvážené sutě do cest v lese p.č. 723, komunikace p.č 402/1 
- o odstranění skládky hnoje na obecním pozemku p.č. 734, z důvodu příjezdu, zápachu a znečištění močůvkou, nejsou zde 

dodrženy podmínky pro ochranu životního prostředí. 
- A to aby tato stížnost byla dána do zápisu zastupitelstva obce Hrobice a zveřejněna. 

ZO vzalo na vědomí 
 

ch) - Na zastupitelstvu vystoupil pan JUDr. Ing. Ivan Pavelka, Ph.D (dále jen pan Pavelka) právní zástupce žadatelů, který přečetl 
návrh na projednání konkrétní záležitosti v oblasti samostatné působnosti ZO Hrobice (celé znění bude přílohou tohoto zápisu), 
(návrh byl doručen prostřednictvím datové schránky obci Hrobice dne 12.2.2024). V návrhu je uvedeno, aby ZO Hrobice 
nejpozději do 90 dnů od doručení této žádosti projednala následující záležitosti. ZO bude tedy tuto žádost řešit na příštím 
zastupitelstvu obce, které se uskuteční v měsíci dubnu/květnu a žadatelům bude minimálně 10 dnů před konáním zastupitelstva 
dodána informace o přesném termínu konání. 
Paní E. Krmášková vznesla žádost, aby jí i ostatním zastupitelům byla nyní shrnutá celá situace ohledně nezletilé XX. 
Slovo si vzala paní žadatelka a ve zkratce shrnula celou situaci ohledně pochybení ze strany mateřské školy zřízenou obcí Hrobice 
vůči její dceři ohledně stravování. Vzhledem k tomu, že se jedná o nezletilou osobu, nebudou podrobnosti spisu zveřejňovány. 
Zastupitelům bude umožněno nahlédnutí do spisu. 
ZO vzalo na vědomí. 
 

i) - Na zastupitelstvu obce vystoupil pan Zbořil se žádosti o realizaci výzvy provozovatelům odstavených nepojízdných vozidel 
(celé znění bude přílohou tohoto zápisu), v které žádá obec, aby písemně vyzvala provozovatele vozidel, která jsou odstavena 
na místních komunikacích p.č. 69/3, 532/9 a jsou v rozporu s §19 odst. 2 písm. H) zákona č.13/1997 Sb., o pozemních 
komunikacích, aby vozidla odstranili mimo takové pozemní komunikace. 
ZO vzalo na vědomí. 
 

Přílohy zápisu: 1. Prezenční listina,   2. Pozvánka,   3. Rozpočet,   4. Stížnost p. Macíkové,   5. Žádost p. Zbořila,   6. Zápis KV  
    



 

 ✦ 27. dubna - Pouť na sv. Hostýn - SDH Hrobice   ✦ 29. června - Zájezd do termálů - Dunajská Streda 
 ✦ 1. května - Zájezd do ZOO Ostrava     ✦ 6. července - Pohárová soutěž Hrobice    
 ✦ 8. května - Okrsková soutěž Veselá - SDH Hrobice        + večerní Disco after párty s DJ Impactu - SDH Hrobice 
 ✦ 15. června - Dětské odpoledne  

 
 
 
 
 

 
 
 

  
 
 
 
 
 

 
 

 
 
 

 
 

 
 

V sobotu 6. ledna, podobně jako 
v  mnoha dalších obcích po celé České 
republice, se v naší obci uskutečnila 
tradiční Tříkrálová sbírka. Koledníci se 
vydali po naší obci a vybírali peněžní dary 
pro Charitu. U každého domu neza-
pomněli obnovit nápis nad vstupními 

dveřmi K+M+B 2024 posvěcenou křídou. 
V Hrobicích již tradičně koledovaly dvě skupinky koledníků ve složení Katka Hanáková, Verča Hanáková, Natálka 
Ladmanová, Mirek Kytlica, Martin Slováček, Matouš Vacula, pod vedením Jolany Červenkové a Kamila Červenky. 
V letošním roce se vykoledovalo 18 196 Kč, což je druhá nejvyšší částka v historii za naší obec. Většina vykoledovaných 
prostředků zůstává v regionu, kde byla vybrána a používá se pro osoby nemocné, se zdravotním postižením, seniory, 
matky s dětmi v tísni a další. Děkujeme všem, co i přes ekonomicky složitou dobu byli ochotni v takové míře přispět 
na veřejně prospěšnou věc. Velký dík patří koledníkům a jejich vedoucím, kteří se letos potýkali s nepříznivým upršeným 
počasím a bez jejichž obětavosti by sbírka nemohla proběhnout.  
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PŘIPRAVOVANÉ AKCE  

Upozornění: Kdo nechce být uváděn ve společenské rubrice, nahlaste svůj nesouhlas na obecním úřadě. 

Naši jubilanti červen – červenec 2024 
 

Pempuš Stanislav    85 let 
Daněk Miroslav   75 let 
Družbová Alena    70 let 
Holíková Anna     70 let 
Kučera Leoš     60 let 
 

Všem jubilantům srdečně blahopřejeme 
 

Občané nově přihlášení k trvalému pobytu 
 

Běláková Marie  
Kolářová Leona  
Leschingerová Miroslava  
Povolný Ondřej  
Kobierski Jaroslav 
 


